
Mission Prayer Movement: Europe                          4/13/2025 
 

Prayer items – Florin, local Romanian missionary 

Ministry Updates and Prayer Requests 

• Pray for fruitful opportunities during the eight-day festival of Passover to connect with Jewish people and 
share the Good News through words and actions. 

• Praise for Sunday morning meetings, which provide a time of worship, prayer, and spiritual growth. 

• Pray for the small group of Jewish Messianic believers to stay grounded in the Word of God. 

• Pray for open hearts and doors to reach unbelievers in Romania, both Jews and non-Jews. 

• Pray for wisdom and strategy for Florin as he interacts with new people, some of whom are visiting 
Romania from Israel. Ask for the Holy Spirit’s guidance on how to approach these Jews with anointed 
words and attitudes. 

• Pray that Florin is granted extra time, strength, and unwavering faith to continue serving the Jewish 
community despite the challenges surrounding Peter's situation. Pray that the Lord will give him the 
resilience and grace to carry out his work during this difficult time. 

• Pray for Florin to have clear discernment in prioritizing his responsibilities, to wisely and prayerfully 
balance his time between ministry and family, and to make the right decisions at the right time in both 
areas. 

 
Family Updates and Prayer Requests 

• Pray for Pete (Florin’s first son): 
o After sending Pete’s biopsy to Prof. Dr. Ciceri in Milan and experiencing repeated delays and a lack of 

follow-through, the biopsy was finally redirected to another clinic in Milan. Results are still pending.  
Pray for clear answers from the biopsy re-analysis in Milan, with results expected soon. 

o A follow-up ultrasound showed normal results, and a trusted oncologist recommended a holistic 
treatment plan (special diet, sleep, and physical activity), which Pete began about a month ago.  Pray 
for guidance as he continues the recommended holistic treatment. 

o Praise the Lord that despite health challenges and difficult living conditions, Pete took his IT university 
entrance exam and scored a perfect 200/200, placing him among the top candidates.  Pray for 
protection, peace, and strength over his mind and body as he transitions into university life. 

o The family continues to consult with oncologists, with follow-ups ongoing this week and next.  Pray 
that the ongoing oncologist consultations would bring clarity and direction. 

o Pete is physically doing well and has been a top priority for the family as they continue to seek full 
healing and wisdom for the next steps.  Pray for full physical healing and recovery from the surgery 
earlier this year. 

o Pray for peace and faith for the family during this challenging time. 

• Pray Priscilla (Florin’s daughter) for preparing upcoming medical exams (May–July). 

• Pray for Alina (Florin’s wife) to have strength, balancing work and family while commuting with Ezra. 

• Give thanks to the Lord, Andreas (Florin’s second son) has been a great helper on the new house and 

serves in youth ministry. 

• Pray for extra grace and wisdom in parenting all their children. 

• Progress on the new house has been slow, but work is set to resume soon. A plumber is scheduled to 
come and install toilets and sinks. Florin plans to dedicate two days per week to work on the house as the 
weather improves. The family is praying for the right workers and needed resources to complete the basic 
construction in time to move by the end of July. 

• The current living location may pose health risks, please pray for the health and well-being of all family 
members. 



宣教祈禱運動 - 歐洲                                4/13/2025 
 

代禱事項 - 羅馬尼亞當地傳教士Florin 

事工更新和祈禱事項 

• 在為期八天的逾越節期中，祈求有良好的機會，能與猶太人建立聯繫，並透過言語與活動分享福音

的好消息。 

• 為安息日早晨的聚會感恩，這是敬拜、禱告和靈命成長的時刻。 

• 為猶太彌賽亞信徒小組聚會祈禱，祈求他們能夠根基穩固在神的話語中。 

• 祈求神敞開福音的大門給在羅馬利亞的非信徒(猶太人和非猶太人)、並預備他們的心。 

• 求神使Florin有著敏感的心對主帶領前來的新人，有些人從以色列來羅馬尼亞旅遊。並祈求聖靈給額

外的智慧和策略，幫助他們與猶太人溝通時如何用神的話語和態度來接近他們。 

• 請為Florin祈禱，求主賜給他額外的時間、力量和信心，使他在Pete的情況下，仍能繼續有力地服侍

猶太人。願主賜給他身體和心靈的力量，幫助他度過這個艱難時刻。 

• 求神賜Florin有清晰的辨別，能夠在眾多責任中正確地分辨選擇優先次序，並以智慧和禱告的心在事

工與家庭之間取得平衡，並在兩個當中都能在適當的時候做出正確的決定。 
 

家庭更新和祈禱事項 

• 為 Pete(Florin的大兒子)禱告: 

o Pete的活檢樣本原本送至米蘭的Ciceri教授分析，但因多次延誤與後續處理不當，最終改由米蘭另

一家診所接手。目前結果仍在等待中。請為即將出爐的檢驗報告禱告，願分析結果清楚明確，帶

來所需的答案與方向。 

o 手術後的超音波檢查顯示一切正常，一位值得信賴的腫瘤科醫生建議採取整合性(Holistic)的療癒

方式，包括特殊飲食、充足睡眠與規律運動。Pete約一個月前已開始此療程。請禱告他在此過程

中持續有神的引導與智慧。 

o 感謝主的恩典！儘管健康與生活環境充滿挑戰，Pete仍順利完成IT大學入學考試，並取得滿分200

分，名列前茅。也請為他在即將展開的大學生活中，身心靈都能得著保護、平安與剛強禱告。 

o 家人將持續與腫瘤專科醫師進行諮詢，目前仍有數次回診安排，在本週與下週。請為這些門診禱

告,祈求能帶出清楚的醫療方向與決策。 

o Pete的身體目前狀況穩定，家人十分緊張他的狀況。請為他在早前手術後能完全恢復禱告。 

o 在這段艱難的時期，求主親自安慰與扶持全家，讓他們經歷出人意外的平安，並在信心中堅立，

仰望主的恩典與帶領。 

• 為Priscilla（Florin的女兒），禱告她正為即將到來的醫學考試（5月至7月）努力準備。求主賜她智

慧、專注與身心的平安。 

• 為Alina（Florin的妻子）禱告，求主賜她力量，在兼顧工作和家庭之間取得平衡，特別她和Ezra每日

要花好長時間在往返工作跟家的交通上。 

• 為 Andreas（Florin 的次子）感恩感謝主，他在新家的裝修上提供了極大的幫助，並積極參與青年事

工，忠心服事。 

• 為教養兒女禱告，求主賜下更多的恩典與智慧，幫助Florin和Alina在養育孩子的過程中，能夠依靠神

的引導，做出明智的決定，並賜給他們耐心與愛心。 

• 為新家的進展禱告，新家的工程進展緩慢，但目前計畫將恢復施工。一位水電工已安排前來安裝洗

手間設備。隨著天氣轉暖，Florin計畫每週兩天參與裝修。請為家人尋得合適的工人與所需資源禱

告，願基本工程能夠順利完成，並能如期於 7 月底前搬入新家。 



• 目前的居住環境可能會帶來健康風險，請為Florin一家所有成員的健康祈禱，願主保守他們身體健

康、平安。  

 


